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ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

 

Νυκτοπάτης Αντώνιος (Πρόεδρος Δ.Σ) 

Δημητρακούδη Θεοχάρη (Αντιπρόεδρος 

Δ.Σ.) 

Τσιγαρίδα Νεκταρία (Γραμματέας Δ.Σ.) 

Αγγελίδης Πέτρος 

Αναγνωστίδου Όλγα 

Αναστασιάδης Αντώνιος 

Αραμπατζή Φωτεινή 

Βασιλειάδης Ηλίας 

Βλάχος Ηλίας 

Γκότσης Ηλίας 

Γρηγοριάδης Νικόλαος 

 

Θεοφανίδης Αβραάμ 

Ιλανίδου – Βίλλιου Δέσποινα 

Κατιρτζόγλου Νικόλαος 

Λογοθετίδης Σταύρος 

 

Μηλίδης Θεόδωρος 

Μπαμπαΐτης Δημήτριος 

Μπιτζίδου – Σαρακενίδου Σοφία 

Μπόνας Ιωάννης 

Παπαβασιλείου Βασίλειος 

Παπαδόπουλος Χρήστος 

Πασχάλη – Καρύδα Ελένη 

Περδίκης Ζήσης 

Σαουλίδης Στυλιανός 

Σίμογλου Κων/νος 

Τζιώνης Ευθύμιος 

 

 

Λέφας Αναστάσιος 

 

ΑΠΟΝΤΕΣ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

1. Ζλάτκος Ανδρέας – Θεόδωρος, 2. Μαντζαρίδης Νικόλαος. 
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ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ 

 

 

ΘΕΜΑ 1ο: Πρόταση τροποποίησης κατανομής πιστώσεων του 45% του 

προγράμματος ¨ΘΗΣΕΑΣ¨.  

 

ΘΕΜΑ 2ο: Έγκριση 3ης τροποποίησης προγραμματικής σύμβασης μεταξύ Δήμου 

Σερρών, Τ.Ε.Δ.Κ. Ν. Σερρών και Δ.Ε.Π.Σ. Δήμου Σερρών και 

κωδικοποίηση αυτής.  

 

ΘΕΜΑ 3ο: Έγκριση μετάβασης αντιπροσωπείας έξι (6) ατόμων στο Βελίκο 

Τίρνοβο Βουλγαρίας, στο πλαίσιο του προγράμματος «Συναντήσεις 

πολιτών». 

 

ΘΕΜΑ 4ο: Έγκριση συμμετοχής προσωπικού του Δήμου στην δεύτερη περιήγηση 

μελέτης (study tour), στην πρώτη ανταλλαγή προσωπικού (staff 

exchange), καθώς και στην τέταρτη τεχνική συνάντηση στα πλαίσια του 

προγράμματος PIMMS. 

  

ΘΕΜΑ 5ο: Ρύθμιση εξόφλησης ληξιπρόθεσμων οφειλών από συμβάσεις μίσθωσης 

ακινήτων.  

 

ΘΕΜΑ 6ο: Σχετικά με εγκατάσταση ή μη περιπτέρου σε σχολάζουσα θέση στην 

πλατεία Ελευθερίας. 

 

ΘΕΜΑ 7ο: Παράταση προγράμματος «ΒΟΗΘΕΙΑ ΣΤΟ ΣΠΙΤΙ», για ένα (1) έτος.  

 

ΘΕΜΑ 8ο: Έγκριση παραχώρησης κατά χρήση ενός διαμερίσματος του Δήμου 

Σερρών – κληροδότημα Αποστολίδη – , που βρίσκεται επί της οδού 

Μεραρχίας αρ. 94, σε άπορο δημότη.   

 

ΘΕΜΑ 9ο: Παραχώρηση χώρου για τη σύσταση οικογενειακού τάφου. 

 

ΘΕΜΑ 10ο: Αφαίρεση ή μη άδειας λειτουργίας καταστήματος ΜΠΑΡ. 

 

ΘΕΜΑ 11ο: Έγκριση χορήγησης άδειας λειτουργίας επιχειρήσεων προσφοράς 

υπηρεσιών διαδικτύου.  

 

ΘΕΜΑ 12ο: Έγκριση διαφόρων δαπανών και προμηθειών Υπηρεσιών του Δήμου.  

 

ΘΕΜΑ 13ο: Έγκριση μελετών προμηθειών.  

 

ΘΕΜΑ 14ο: Επανασυγκρότηση Δ/κών Συμβουλίων Νομικών Προσώπων Σχολικών 

Επιτροπών. 

 

ΘΕΜΑ 15ο: Έγκριση – Ενημέρωση επί αποφάσεων Δημοτικών Επιχειρήσεων.  

 

ΘΕΜΑ 16ο: Έγκριση καταβολής μισθωμάτων από σχολικό κλήρο στην 13η Σχολική 

Επιτροπή.  
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ΘΕΜΑ 17ο: Έγκριση παραλαβής Α’ φάσης μελέτης με τίτλο: «Νέο Γενικό 

Πολεοδομικό Σχέδιο Δήμου Σερρών» και έγκριση πινακίου αμοιβής 

μελετητών για τη φάση αυτή. 

 

ΘΕΜΑ 18ο: Αποδοχή χρηματοδότησης για την υλοποίηση της πράξης « Προμήθεια 

και εγκατάσταση συστήματος θεατρικού φωτισμού και 

οπτικοακουστικών συστημάτων Κινηματοθεάτρου ΑΣΤΕΡΙΑ». 

 

ΘΕΜΑ 19ο: Εξέταση ένστασης κατά της αριθμ. 743/2006 ΑΔΣ που αφορά στην 

τροποποίηση του ρυμοτομικού σχεδίου στο Ο.Π. 712 στην περιοχή 

Αγίων Αναργύρων του Δήμου Σερρών.  

 

ΘΕΜΑ 20ο: Γνωμοδότηση σχετικά με την οριοθέτηση του ρέματος ¨Φουντούκια¨ 

στον οικισμό Ξηροτόπου του Δήμου Σερρών. 

 

ΘΕΜΑ 21ο: Έγκριση εκποίησης δημοτικού ακινήτου με τη μορφή προσκύρωσης 

στην περιοχή Πράξης Εφαρμογής ¨Πρ. Ηλία – Γονατά¨ και ¨Σιγής – Ν. 

Κηφισιά¨ του Δήμου Σερρών. 

 

ΘΕΜΑ 22ο: Καταβολή αποζημίωσης επικειμένων ιδιοκτησίας κ. Αργυρίου Ηλία.  

 

ΘΕΜΑ 23ο: Είσπραξη εισφοράς σε χρήμα μετά από συμψηφισμό με βάση Πράξεις 

Εφαρμογής, καθώς και καταβολή αποζημίωσης λόγω συμψηφισμού.  

 

ΘΕΜΑ 24ο: Σχετικά με εγκατάσταση στεγάστρου σε δημοτικό χώρο δίπλα από το 

κτίριο της Αγροτικής Τράπεζας στις Σέρρες.  

 

ΘΕΜΑ 25ο: Έγκριση μελετών έργων και προϋπολογιστικών πινάκων εργασιών.  

 

ΘΕΜΑ 26ο: Έγκριση παράτασης προθεσμίας περαίωσης των έργων:  

 α) Βελτίωση χάραξης οδού Σερρών – Δ.Δ. Ξηροτόπου 

 β) Κατασκευή κτιρίου PITS στο Αυτοκινητοδρόμιο Σερρών και  

 γ) Κατασκευή πάρκου στο Ο.Π. 209 του Δήμου Σερρών  

 δ) Ασφαλτοστρώσεις – διανοίξεις δρόμων στην περιοχή πράξης 

εφαρμογής Εργατικών Κατοικιών. 

 

ΘΕΜΑ 27ο: Έγκριση πρωτοκόλλου προσωρινής και οριστικής παραλαβής του 

έργου: «Διάφορες εργασίες στο 23ο Δημοτικό Σχολείο». 

 

ΘΕΜΑ 28ο: Επέκταση – συμπλήρωση δικτύου ΦΟΠ στην περιοχή Αγίου Αθανασίου 

κ.λπ. 

 

ΘΕΜΑ 29ο: Έκδοση κανονιστικής απόφασης κυκλοφοριακών ρυθμίσεων στην πόλη 

των Σερρών ύστερα από απαιτήσεις δημοτών με βάση την αριθμ. 

196/2006 Α.Δ.Ε. και εξέταση ένστασης δημότη επ’ αυτής.  
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17η ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ 

 

κ. Αναστασιάδης: Αφορά το Νέο Γενικό Πολεοδομικό Σχέδιο Σερρών. Πρέπει να 

έρθει μόνο του, να έχουμε χάρτη, πως και που επεκτείνεται η πόλη. Να το αποσύρετε γιατί 

πρέπει να σεβαστείτε την πόλη αυτή. Είναι πολύ σημαντικό θέμα. Σας παρακαλώ πάρα πολύ 

να το αποσύρετε. Δεν μπορεί κανένας δημοτικός σύμβουλος να αποφασίσει εάν δεν έχει το 

σχέδιο, να δει που επεκτείνεται και για ποιο λόγο επεκτείνεται. Υπάρχουν σοβαροί λόγοι.  

κ. Πρόεδρος:  Το Προεδρείο δεν έχει καμία αντίρρηση. Εάν κανείς θέλει να προσθέσει 

κάτι.  

 

ΘΕΜΑ 1ο: Πρόταση τροποποίησης κατανομής πιστώσεων του 45% του 

προγράμματος ¨ΘΗΣΕΑΣ¨.  

 

κ. Πρόεδρος:  Το συνολικό ποσό είναι 3.072.203 €.  

κ. Σαουλίδης: Υπάρχει μέσα η πίστωση των 280.000 € για τον Ξηρότοπο. Είχα θέσει 

πολλές φορές την εκκρεμότητα που υπάρχει με τον δρόμο Ξηροτόπου μέχρι τη διασταύρωση 

της Ορεινής, ένας δρόμος ο οποίος ήταν έτοιμος, έπρεπε να μπει μόνο ασφαλτικό, ο δήμαρχος 

δεσμεύτηκε πολλές φορές να το εντάξει σε κάποιο πρόγραμμα αλλά με λύπη μου λέω ότι και 

αυτή τη περίοδο που πήγα δυο τρεις φορές στο χωριό είδα ότι ο δρόμος κινδυνεύει να χαλάσει 

τελείως και να χρειαστούν διπλάσια χρήματα για να επανέλθει στην κατάσταση που ήταν πριν 

από 4 χρόνια. Είναι ένα θέμα κρίσιμο, εξυπηρετεί το χωριό. Με αφορμή τον πίνακα και τα 

χρήματα που μπαίνουν εκεί το τονίζω γιατί είναι ένα έργο που το χρειάζεται η περιοχή.  

 

- Εγκρίνεται  

  

ΘΕΜΑ 2ο: Έγκριση 3ης τροποποίησης προγραμματικής σύμβασης μεταξύ Δήμου 

Σερρών, Τ.Ε.Δ.Κ. Ν. Σερρών και Δ.Ε.Π.Σ. Δήμου Σερρών και 

κωδικοποίηση αυτής.  

 

κ. Πρόεδρος:  Έχει περάσει το θέμα αυτό από το Δ.Σ. και εκ παρεκτροπής μπήκε.  

 

- Αποσύρεται  

 

ΘΕΜΑ 3ο: Έγκριση μετάβασης αντιπροσωπείας έξι (6) ατόμων στο Βελίκο 

Τίρνοβο Βουλγαρίας, στο πλαίσιο του προγράμματος «Συναντήσεις 

πολιτών». 

 

κ. Πρόεδρος:  Είναι στις 23,24 Νοεμβρίου, μέχρι στιγμής εκδήλωσε επιθυμία ο κ. 

Θεοφανίδης, η κ. Δημητρακούδη, ο κ. Λογοθετίδης, ο κ. Μπαμπαΐτης, ο κ. Βασιλειάδης, η κ. 

Αραμπατζή. 

 

- Εγκρίνεται  

 

 ΘΕΜΑ 4ο: Έγκριση συμμετοχής προσωπικού του Δήμου στην δεύτερη περιήγηση μελέτης 

(study tour), στην πρώτη ανταλλαγή προσωπικού (staff exchange), καθώς και 

στην τέταρτη τεχνική συνάντηση στα πλαίσια του προγράμματος PIMMS. 

 

- Εγκρίνεται  
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ΘΕΜΑ 5ο: Ρύθμιση εξόφλησης ληξιπρόθεσμων οφειλών από συμβάσεις μίσθωσης 

ακινήτων.  

 

- Εγκρίνεται (μειοψηφία Αναστασιάδη)  

 

ΘΕΜΑ 6ο: Σχετικά με εγκατάσταση ή μη περιπτέρου σε σχολάζουσα θέση στην 

πλατεία Ελευθερίας. 

 

κ. Πρόεδρος:  Εδώ θέλω να ενημερώσω αγαπητοί συνάδελφοι, μάλλον να 

συζητήσουμε, πάρθηκε μια απόφαση για τα περίπτερα όλα. Επειδή κάποιοι εκ των 

συναδέλφων είπαν παλιότερα ότι πρέπει να μείνουν και κάποια περίπτερα στην πόλη, αυτό 

όμως το ποια πρέπει αν μείνουν είναι λίγο φλου, έκανα μια σκέψη σαν Πρόεδρος και θα μου 

πείτε την γνώμη σας, επειδή σε δυο μήνες αναλαμβάνει η καινούργια Δ.Α., έχω την γνώμη να 

πάρει την απόφαση η καινούργια Δ.Α. ο κ. Μπαμπαΐτης, ο πρόεδρος, έχει μια διαφορετική 

άποψη, εγώ θα σεβαστώ την απόφαση του σώματος. 

κ. Μπαμπαΐτης: Εγώ απλά δεν έχω πρόβλημα στο να αποσυρθεί το συγκεκριμένο 

θέμα, αλλά θέλω να τονίσω ότι η Νομαρχία ήδη εδώ και πάρα πολύ καιρό και πολύ καλά κάνει 

μας πιέζει στο να πάρουμε απόφαση, οι συγκεκριμένες άδειες έχουν λήξει εδώ και πολύ καιρό 

και εντελώς, μιλάμε για το περίπτερο που είναι στο Μουσείο εδώ μπροστά και για το 

περίπτερο που είναι μπροστά από το κατάστημα ΣΙΡΙΣ, οι άδειες έχουν λήξει. Με μια 

απόφαση που είχαμε πάρει, είχαμε δεσμεύσει την Νομαρχία ότι όποτε λήγει μια άδεια, όποτε 

δηλαδή πεθαίνει κάποιος ιδιοκτήτης, επειδή η Νομαρχία από μόνη της αυθαίρετα, θεωρούσε 

δεδομένο το μέρος και έδινε άδεια σε κάποιον ιδιοκτήτη, δεσμεύσαμε την Νομαρχία ότι για 

οποιαδήποτε άδεια που χηρεύει η θέση θα πρέπει να περνάει από το Δ.Σ. γιατί ο χώρος είναι 

του δήμου και θα πρέπει να αποφασίσει το Δ.Σ. για το αν θα πρέπει να ξαναδοθεί. Απλά σας 

λέω ότι η επιτροπή έχει πιεστεί πάρα πολύ από το συγκεκριμένο γραφείο της Νομαρχίας στο 

να πάρει μια απόφαση. Το έχουμε αφήσει εδώ και πάρα πολύ καιρό, κάποια στιγμή η 

Νομαρχία πρέπει να πάρει την απόφαση, μας ρωτάει συνεχώς εδώ και 6 μήνες στο αν τελικά 

θα δώσουμε την άδεια ή όχι και εγώ προσωπικά θα παρακαλούσα το Σώμα … 

κ. Αναστασιάδης: Εσείς τι γνώμη έχετε; Να δοθεί ή όχι; 

κ. Μπαμπαΐτης: Η άδεια δεν έχει καμία σχέση με το μέρος, το γνωρίζετε πολύ 

καλύτερα από μένα. Η άποψη της επιτροπής είναι να μην δοθεί ο χώρος σε κανένα από τα δύο 

περίπτερα, η προσωπική μου άποψη και παράκληση στο αν θέλουμε να συζητηθεί το θέμα, 

είναι για να μπορέσουμε να ελαφρύνουμε την επιτροπή και να μπορέσουμε να πάρουμε μια 

απόφαση είναι αν μπορούμε να το συζητήσουμε σήμερα, αν όμως το Σώμα θέλει να αναβληθεί 

το θέμα, είναι η 2η φορά που αναβάλλεται, και να πάει στην επόμενη Δ.Α. δεν υπάρχει κανένα 

πρόβλημα. Απλά καταθέτω την άποψη μου. Δεν γνωρίζω αν το γραφείο της Νομαρχίας μετά 

από την τόσο μεγάλη καθυστέρηση δώσει αυθαίρετα το μέρος σε κάποιον δικαιούχο. 

 

- Αναβάλλεται  

 

 κ. Πασχάλη: Ήθελα μια παρένθεση για το 5ο θέμα, μια πρόταση, επειδή μου 

αναφέρθηκαν ποσά πολύ μεγάλα σε μαγαζιά που χρωστάνε που έχουν ληξιπρόθεσμες οφειλές, 

ο 24 μήνες να το συζητήσουμε να γίνουν 36 ή 48 … 

κ. Πρόεδρος:  Ο νόμος είναι έτσι.  

κ. Πασχάλη: Ο νόμος είναι σε 24 μόνο, είναι υποχρεωτικό; Δεν μπορούν να καλύψουν 

πάλι τα ποσά.   
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ΘΕΜΑ 7ο: Παράταση προγράμματος «ΒΟΗΘΕΙΑ ΣΤΟ ΣΠΙΤΙ», για ένα (1) έτος.  

 

κ. Πρόεδρος:  Επειδή το πρόγραμμα λήγει 31/12 δεν μπορούμε να το παρατείνουμε.  

κ. Ιλανίδου: Το πρόγραμμα είχε λήξει 31/3/2005 και πήρε παράταση για δύο χρόνια, 

μέχρι 31/3/2007, επειδή όμως το προσωπικό είχε διοριστεί η μία νοσοκόμα στο νοσοκομείο, η 

άλλη στη Νομαρχία, είχε διοριστεί το προσωπικό και μέχρι να γίνουν καινούργιες προσλήψεις 

το πρόγραμμα δεν λειτουργούσε, οπότε τώρα έχουμε ένα κενό. Τα χρήματα που ήρθαν από το 

Υπουργείο ήταν για δύο χρόνια μέχρι τον Μάρτιο του 2007 αλλά εμείς επειδή έχουμε κενό δεν 

ξέρουμε αν έπρεπε να έχουμε παράταση μέχρι τον Μάρτιο του 2007 ή αν θα πάμε μέχρι τον 

Νοέμβριο του 2007 που λήγει κανονικά η χρονιά των υπαλλήλων. Κάναμε σήμερα έγγραφο με 

τον κ. Τριαντάφυλλο στο Υπουργείο Εσωτερικών και περιμένουμε διευκρίνιση να μας πει αν 

ισχύει όπως και σε όλη την Ελλάδα μέχρι τον Μάρτιο ή αν εμείς γιατί είχαμε κενό θα πάμε και 

μέχρι τον Νοέμβριο. Περιμένουμε διευκρίνιση από το ΥΠ.ΕΣ.  

  

- Αποσύρεται  

 

ΘΕΜΑ 8ο: Έγκριση παραχώρησης κατά χρήση ενός διαμερίσματος του Δήμου 

Σερρών – κληροδότημα Αποστολίδη – , που βρίσκεται επί της οδού 

Μεραρχίας αρ. 94, σε άπορο δημότη.   

 

- Εγκρίνεται  

 

ΘΕΜΑ 9ο: Παραχώρηση χώρου για τη σύσταση οικογενειακού τάφου. 

 

- Εγκρίνεται  

 

ΘΕΜΑ 10ο: Αφαίρεση ή μη άδειας λειτουργίας καταστήματος ΜΠΑΡ. 

 

κ. Πρόεδρος:  Είναι το κατάστημα που είναι απέναντι από του Αγ. Αντωνίου την 

εκκλησία, του αφαιρέθηκε η άδεια, έκλεισε 3 φορές και η υπηρεσία προτείνει πάλι να το 

κλείσουμε. Σε όλες τις αποφάσεις που πήραμε αυτού του είδους δίνουμε 60 μέρες. Έχει 

κλείσει 3 φορές το κατάστημα. 

 

- Εγκρίνεται η αφαίρεση. 

  

ΘΕΜΑ 11ο: Έγκριση χορήγησης άδειας λειτουργίας επιχειρήσεων προσφοράς 

υπηρεσιών διαδικτύου.  

 

- Εγκρίνεται  

 

ΘΕΜΑ 12ο: Έγκριση διαφόρων δαπανών και προμηθειών Υπηρεσιών του Δήμου.  

 

- Εγκρίνεται  

 

ΘΕΜΑ 13ο: Έγκριση μελετών προμηθειών.  

 

- Εγκρίνεται  
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ΘΕΜΑ 14ο: Επανασυγκρότηση Δ/κών Συμβουλίων Νομικών Προσώπων Σχολικών 

Επιτροπών. 

 

- Εγκρίνεται  

 

ΘΕΜΑ 15ο: Έγκριση – Ενημέρωση επί αποφάσεων Δημοτικών Επιχειρήσεων.  

 

- Εγκρίνεται  

 

ΘΕΜΑ 16ο: Έγκριση καταβολής μισθωμάτων από σχολικό κλήρο στην 13η Σχολική 

Επιτροπή.  

 

- Εγκρίνεται  

 

ΘΕΜΑ 17ο: Έγκριση παραλαβής Α’ φάσης μελέτης με τίτλο: «Νέο Γενικό 

Πολεοδομικό Σχέδιο Δήμου Σερρών» και έγκριση πινακίου αμοιβής 

μελετητών για τη φάση αυτή. 

 

κ. Πρόεδρος:  Αυτό που είπε ο κ. Αναστασιάδης. Αποσύρεται εφόσον το Σώμα δεν 

έχει αντίρρηση.  

κ. Περδίκης:  Εγώ θα διαφωνήσω με την απόσυρση αυτή. Εδώ προχωράμε στο 

σημαντικότερο εργαλείο στο Δ. Σερρών και το Δ.Σ. δεν είναι ενημερωμένο για τις προτάσεις 

που γίνονται στην Α’ φάση. Το να το αποσύρουμε απλά σήμερα για να το δει η νέα Δ.Α., θα 

πρέπει να γίνει συνεδρίαση ενημέρωσης των προτάσεων της μελετητικής ομάδας και μετά να 

προχωρήσουμε … 

 

- Αναβάλλεται  

    

ΘΕΜΑ 18ο: Αποδοχή χρηματοδότησης για την υλοποίηση της πράξης « Προμήθεια 

και εγκατάσταση συστήματος θεατρικού φωτισμού και 

οπτικοακουστικών συστημάτων Κινηματοθεάτρου ΑΣΤΕΡΙΑ». 

 

- Εγκρίνεται  

 

ΘΕΜΑ 19ο: Εξέταση ένστασης κατά της αριθμ. 743/2006 ΑΔΣ που αφορά στην 

τροποποίηση του ρυμοτομικού σχεδίου στο Ο.Π. 712 στην περιοχή 

Αγίων Αναργύρων του Δήμου Σερρών.  

 

κ. Πρόεδρος:  Είναι ένα θέμα που ήρθε επανειλημμένα, έγινε η ένσταση και 

απορρίφθηκε από την υπηρεσία η ένσταση.  

κ. Περδίκης: Είχατε υποσχεθεί ότι στην συνεδρίαση που αποφασίζεται η αποδοχή μιας 

πρότασης ότι εκείνη η πρόταση θα προήρχετο από τη συναίνεση των ενδιαφερομένων, η 

υποβολή ένστασης δείχνει ότι δεν υπάρχει συναίνεση.  

κ. Πρόεδρος:  Πάρθηκε απόφαση, είχε γίνει ένσταση και η υπηρεσία απορρίπτει την 

ένσταση.  

κ. Περδίκης:  Είχε ξαναρθεί και την τελευταία φορά είπατε ότι η απόφαση θα βγει με 

την συναίνεση των ενδιαφερομένων. Εφόσον έγινε ένσταση δεν υπήρξε συναίνεση, άρα πως 

βγήκε η απόφαση και εστάλη στην επιτροπή για έγκριση και δημοσίευση;  
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κ. Αγγελίδης: Εμείς ζητάμε να έρθει το θέμα στο επόμενο Δ.Σ. 

κ. Πρόεδρος:  Να έρθει η κ. Νάσσου να μας εξηγήσει … (συνέχεια στο τέλος των 

θεμάτων) … 

    

ΘΕΜΑ 20ο: Γνωμοδότηση σχετικά με την οριοθέτηση του ρέματος ¨Φουντούκια¨ 

στον οικισμό Ξηροτόπου του Δήμου Σερρών. 

 

- Εγκρίνεται  

 

ΘΕΜΑ 21ο: Έγκριση εκποίησης δημοτικού ακινήτου με τη μορφή προσκύρωσης 

στην περιοχή Πράξης Εφαρμογής ¨Πρ. Ηλία – Γονατά¨ και ¨Σιγής – Ν. 

Κηφισιά¨ του Δήμου Σερρών. 

 

- Εγκρίνεται  

 

ΘΕΜΑ 22ο: Καταβολή αποζημίωσης επικειμένων ιδιοκτησίας κ. Αργυρίου Ηλία.  

 

- Εγκρίνεται  

 

ΘΕΜΑ 23ο: Είσπραξη εισφοράς σε χρήμα μετά από συμψηφισμό με βάση Πράξεις 

Εφαρμογής, καθώς και καταβολή αποζημίωσης λόγω συμψηφισμού.  

 

- Εγκρίνεται  

 

ΘΕΜΑ 24ο: Σχετικά με εγκατάσταση στεγάστρου σε δημοτικό χώρο δίπλα από το 

κτίριο της Αγροτικής Τράπεζας στις Σέρρες.  

 

κ. Πρόεδρος:  Έχουμε την εισήγηση της ΕΠΑΕ και της δημαρχιακής επιτροπής η 

οποία απορρίπτει την πρόταση. 

κ. Περδίκης: Δηλαδή αν είχαμε συναίνεση της ΕΠΑΕ θα γινόταν δεκτό το αίτημα; 

Εγώ θεωρώ ότι είναι τελείως παράτυπο. Δεν μπορούμε σε δημοτικούς κοινόχρηστους χώρους, 

μάλιστα μη μισθωμένους να τους δίνουμε σε όποιον ιδιώτη να κάνει εκεί μέσα παρεμβάσεις. 

κ. Παπαβασιλείου:  Το θέμα δεν θα έπρεπε να είχε έρθει καν διότι με απόφαση της 

αρχιτεκτονικής επιτροπής στις 21/9/2006 απορρίφθηκε και είναι αδιανόητο σε χώρους 

δημοτικούς να μπαίνουν στέγαστρα. Δεν θα έπρεπε ούτε καν να έρθει στο Δ.Σ.  

 

- Δεν εγκρίνεται  

 

  ΘΕΜΑ 25ο: Έγκριση μελετών έργων και προϋπολογιστικών πινάκων εργασιών.  

 

- Εγκρίνεται  

 

ΘΕΜΑ 26ο: Έγκριση παράτασης προθεσμίας περαίωσης των έργων:  

 α) Βελτίωση χάραξης οδού Σερρών – Δ.Δ. Ξηροτόπου 

 β) Κατασκευή κτιρίου PITS στο Αυτοκινητοδρόμιο Σερρών και  

 γ) Κατασκευή πάρκου στο Ο.Π. 209 του Δήμου Σερρών  

 δ) Ασφαλτοστρώσεις – διανοίξεις δρόμων στην περιοχή πράξης 

εφαρμογής Εργατικών Κατοικιών. 
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κ. Αναστασιάδης: Εδώ εκκρεμεί μια απόφαση στο 26γ) δεν μπορούμε να κάνουμε 

πάρκα. Γι’ αυτό εκκρεμεί δικαστική απόφαση.  

κ. Σαουλίδης:  Η πρόταση της Δ.Α. είναι να γίνει το γήπεδο αλλά να μην γίνουν τα 

προστατευτικά; Εμάς η θέση μας είναι η ίδια. 

κ. Αναστασιάδης:  Λάθος φέρατε το θέμα. Εκκρεμεί δικαστική απόφαση. Αποσύρετε 

το. Όταν λέμε παράταση εννοούμε εγκρίνουμε και συνεχίζουν. 

 

- Εγκρίνεται (μειοψηφία Αναστασιάδη) 

 

ΘΕΜΑ 27ο: Έγκριση πρωτοκόλλου προσωρινής και οριστικής παραλαβής του 

έργου: «Διάφορες εργασίες στο 23ο Δημοτικό Σχολείο». 

 

- Εγκρίνεται  

 

ΘΕΜΑ 28ο: Επέκταση – συμπλήρωση δικτύου ΦΟΠ στην περιοχή Αγίου Αθανασίου 

κ.λπ. 

 

- Εγκρίνεται  

 

ΘΕΜΑ 29ο: Έκδοση κανονιστικής απόφασης κυκλοφοριακών ρυθμίσεων στην πόλη 

των Σερρών ύστερα από απαιτήσεις δημοτών με βάση την αριθμ. 

196/2006 Α.Δ.Ε. και εξέταση ένστασης δημότη επ’ αυτής.  

 

- Εγκρίνεται η ένσταση. 

 

(Συνέχεια συζήτησης του 19ου θέματος)  

 

κ. Νάσσου:  Πήραμε μια απόφαση τροποποίησης κατά της οποίας έγινε μια ένσταση 

από την κ. Καζαντζή με μια καινούργια πολεοδομική πρόταση, είναι αυτή που είναι 

συνημμένη στην εισήγηση, η οποία από τον νόμο κρίνεται παράνομη γιατί μειώνεται ο 

κοινόχρηστος χώρος κατά 500 περίπου τετραγωνικά που απαγορεύεται φυσικά και 

πολεοδομικά ανορθόδοξη γιατί ήθισται … με το σπίτι στο μέσο του δρόμου δεν είναι κάτι που 

πολεοδομικά προτιμάται και γι’ αυτό απορρίπτουμε την ένσταση. 

κ. Αγγελίδης: Εμείς ζητάμε να επανέλθει το θέμα. 

 

- Αναβάλλεται  

 

            Μετά το πέρας της συνεδρίασης συντάχθηκαν τα πρακτικά αυτά και οι ακόλουθες 

αποφάσεις: 

 

   1012α/06  Έγκριση τροποποίησης κατανομής πιστώσεων του 45% του προγράμματος 

¨ΘΗΣΕΑΣ¨. 

 

Πρ. 17/1/06 Αποσύρεται το θέμα τροπ/σης πρ/κής σύμβασης ΔΕΠΣ – Δήμου – ΤΕΔΚ. 

 

1013/06 Έγκριση μετάβασης αντιπροσωπείας έξι (6) ατόμων στο Βελίκο Τίρνοβο 

Βουλγαρίας, στο πλαίσιο του πρ/τος ¨Συναντήσεις πολιτών¨.  
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1014/06 Έγκριση συμμετοχής προσωπικού του Δήμου στην 2η περιήγηση μελέτης 

(study tour), στην 1η ανταλλαγή προσωπικού (staff exchange), καθώς και στην 

4η τεχνική συνάντηση στα πλαίσια του προγράμματος PIMMS. 

 

1015/06 Ρύθμιση εξόφλησης ληξιπρόθεσμων οφειλών από συμβάσεις μίσθωσης 

ακινήτων.  

 

Πρ. 17/2/06 Αναβάλλεται το θέμα εγκατάστασης ή μη περιπτέρου σε σχολάζουσα θέση 

στην πλατεία Ελευθερίας. 

 

Πρ. 17/3/06 Ομοίως παράτασης πρ/τος ¨ΒΟΗΘΕΙΑ ΣΤΟ ΣΠΙΤΙ¨, για ένα έτος.  

 

1016/06 Έγκριση παραχώρησης κατά χρήση ενός διαμερίσματος του Δήμου εκ του 

κληροδοτήματος Αποστολίδη στην κ. Εσκητζοπούλου Ελένη.  

 

1017/06 Παραχώρηση χώρου για τη σύσταση οικογενειακού τάφου στον κ. Τσιφούτη 

Μιχάλη – Δημήτρη.  

 

1018/06 Αφαίρεση άδειας λειτουργίας κατ/τος Μπαρ του κ. Παράσχου Αθαν. για 60 

ημέρες.  

 

1019/06 Έγκριση χορήγηση άδειας λειτουργίας επιχειρήσεων προσφοράς υπηρεσιών 

διαδικτύου στον κ. Καλπακίδη Γεώργιο.  

 

1020/06 Ομοίως στον κ. Στεφάνου Κλεάνθη.  

 

1021/06 Ομοίως στην κ. Μοσχοπούλου Ειρήνη – Χρυσοβαλάντου.  

 

1022/06 Ψήφιση ειδικευμένης οφειλής ύψους 1568,16 € για ταχυμεταφορά εγγράφων.  

 

1023/06 Αναμόρφωση του πρ/σμού χρήσης 2006 για πληρωμή προσωπικού και 

ασφαλιστικών εισφορών. 

 

1024/06 Έγκριση καταβολής δικαστικών εξόδων στην κ. Παυλίδου Σοφία.  

  

1025/06 Ομοίως στους κ.κ. Μάργη Ιωάννας κ.λπ. 

 

1026/06 Έγκριση καταβολής δαπάνης τομής οδοστρώματος στους κ.κ. Ζλάτκο Α. – 

Βέργο Κουντουρά Ο.Ε. 

 

1027/06 Έγκριση δαπάνης δημοσίευσης κυκλοφοριακών ρυθμίσεων.  

 

1028/06 Έγκριση καταβολής ποσού στον κ. Κουτσίδη Παναγιώτη, λόγω συμβιβασμού.  

 

1029/06 Έγκριση αγοράς βιβλίου προς χρήση του Γρ. Ληξιαρχείου (Διεθνές οικογ. 

Δίκαιο). 

 

1030/06 Έγκριση καταβολής εξόδων κίνησης εκτός έδρας του κ. Μπαλτά Σταύρου για 

Ιούλιο – Αύγουστο – Σεπτέμβριο 2006). 
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1031/06 Έγκριση προμήθειας εντύπων. 

 

1032/06 Έγκριση δαπάνης μίσθωσης τσάπας για καθαρισμό κοινοχρήστων χώρων.  

 

1033/06 Έγκριση μελέτης προμήθειας ανταλλακτικών και εξοπλισμού παιδικών χαρών 

του Δήμου.  

 

1034/06 Επανασυγκρότηση Δ/κού Συμβουλίου του Ν.Π. 43η Σχ. Επιτροπή 29ου 

Ολοήμερου Νηπ/γείου.  

 

1035/06 Ομοίως 11ης Σ.Ε. Δημ. Σχολ. Ξηροτόπου.  

 

1036/06 Ομοίως 13ης Σ.Ε. 2ου και 22ου Δημ. Σχολ.  

 

1037/06 Ομοίως 30ης Σ.Ε. 4ου Νηπ/γείου.  

 

1038/06 Ομοίως 32ης Σ.ε. 7ου και 10ου Νηπ/γείου. 

 

1039/06 Ομοίως 20ης Σ.ε. 9ου Νηπ/γείου – 11ου Δημ. Σχ. 

 

1040/06 Ομοίως 15ης Σ.Ε. 4ου Δημ. Σχολ. 

  

1041/06 Ενημέρωση του Δ.Σ. επί αποφάσεων Δ.Ε. ΔΕΠΣ. 

 

1042/06 Ομοίως της ΔΕΠΚΑ. 

 

1043/06 Ομοίως του ΔΗΠΕΘΕ. 

 

1044/06 Έγκριση καταβολής μισθωμάτων από σχολικό κλήρο στην 13η Σχολική 

Επιτροπή.  

 

Πρ. 17/4/06 Αναβάλλεται το θέμα έγκριση παραλαβής Α’ φάσης μελέτης με τίτλο: ¨Νέο 

Γ.Π.Σ.¨. 

 

1045/06 Αποδοχή χρηματοδότησης για την υλοποίηση της πράξης ¨Προμήθεια και 

εγκατάσταση συστήματος θεατρικού φωτισμού και οπτικοακουστικών 

συστημάτων κινηματοθεάτρου ΑΣΤΕΡΙΑ¨. 

 

Πρ. 17/5/06 Αναβάλλεται η εξέταση ένστασης για την τροποποίηση ρυμοτομικού σχεδίου 

στο Ο.Π. 712. 

 

1046/06 Γνωμοδότηση σχετικά με την οριοθέτηση του ρέματος ¨Φουντούκια¨, στον 

οικισμό Ξηροτόπου. 

 

1047/06 Έγκριση εκποίηση δημοτικού ακινήτου με τη μορφή προσκύρωσης στην 

περιοχή πράξης εφαρμογής ¨Πρ. Ηλία – Γονατά¨ και ¨Σιγής – Ν. Κηφισιά¨.  

 

1048/06 Έγκριση καταβολής αποζημίωσης επικειμένου ιδιοκτησίας Αργυρίου Ηλία.  
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1049/06 Ομοίως Αγγελούδη Αθανασίου και Παναγιώτη.  

 

1050/06 Έγκριση είσπραξης εισφοράς σε χρήμα μετά από συμψηφισμό με ιδιοκτησία 

κ.κ. Κατσικάρη Χρυσούλας κ.λπ. με βάση την πράξη εφαρμογής γειτονιάς 40 

Μάρτυρες – Σφαγεία.    

 

1051/06 Ομοίως των κ. Κουτσόγλου Πέτρου και Γεωργίου.  

 

1052/06 Ομοίως κ. Χατζηχρήστου Πασχάλη. 

 

1053/06 Ομοίως κ. Πελτόγλου Αποστόλου.  

 

1054/06 Ομοίως κ. Γράσνα Σταύρου κ.λπ. γειτονιάς ¨Σιγής – Ν. Κηφισιάς¨. 

 

1055/06 Έγκριση συμψηφισμού εισφοράς σε χρήμα με αποζημίωση που οφείλει ο 

Δήμος από πράξη εφαρμογής γειτονιάς Σιγής – Ν. Κηφισιάς και καταβολή 

διαφοράς στον κ. Καραϊβάζογλου Νικ.  

 

1056/06 Ομοίως στην κ. Ταουσιάνη – Καραϊβαζόγλου Δήμητρα.  

 

1057/06 Ομοίως γειτονιάς 40 Μάρτυρες – Σφαγεία στον κ. Μπακιρτζή Αναστάσιο. 

 

1058/06 Ομοίως στην κ. Χατζηχρήστου – Τότσιου Αικατερίνης.   

 

1059/06 Ομοίως στον κ. Παπαγεωργίου Στέργιο στη γειτονιά Εργατ. Κατοικίες.  

 

1060/06 Δεν εγκρίνεται η εγκατάσταση στεγάστρου σε δημοτικό χώρο δίπλα από το 

κτίριο της Αγροτικής Τράπεζας στις Σέρρες.  

 

1061/06 Έγκριση μελέτης του έργου: ¨Διαμορφώσεις – συντηρήσεις κοινοχρήστων 

χώρων Δήμου Σερρών¨.  

 

1062/06 Ομοίως ¨Αποκατάσταση και ανάδειξη παλαιού ελαιοτριβείου Ελαιώνα¨. 

 

1063/06 Ομοίως ¨Εσωτερικές διαρρυθμίσεις στο 15ο Δημ. Σχολείο¨. 

 

1064/06 Ομοίως ¨Κατασκευή W.C. παιδικού σταθμού στην οδό Δ. Μαρούλη¨. 

 

1065/06 Έγκριση προϋπ/κού Πίνακα εργασιών επισκευής φθαρμένων κρασπέδων σε 

διάφορους δρόμους της πόλης και ομαλοποίηση τμήματος πλατείας οικισμού 

Ξηροτόπου. 

 

1066/06 Έγκριση παράτασης προθεσμίας περαίωσης του έργου: ¨Βελτίωση χάραξης 

οδού Σερρών – Δ.Δ. Ξηροτόπου¨. 

 

1067/06 Ομοίως ¨Κατασκευή κτιρίου PITS στο Αυτοκινητοδρόμιο Σερρών¨. 
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1068/06 Ομοίως ¨Κατασκευή πάρκου στο Ο.Π. 209 του Δήμου Σερρών¨. 

 

1069/06 Ομοίως ¨Ασφαλτοστρώσεις – διανοίξεις δρόμων στην περιοχή της πράξης 

εφαρμογής Εργατικών Κατοικιών¨. 

 

1070/06 Έγκριση πρωτοκόλλου προσωρινής και οριστικής παραλαβής του έργου: 

¨Διάφορες εργασίες στο 23ο Δημοτικό Σχολείο¨. 

 

1071/06 Έγκριση τοποθέτησης 6 φ.σ. στην περιοχή Αγ. Αθανασίου. 

 

1072/06 Ομοίως φ.σ. και στύλων στο Δ.Δ. Μετοχίου. 

 

1073/06 Ομοίως στην οδό Αγαθουπόλεως.  

  

1074/06 Ομοίως στο Δ.Δ. Μετοχίου και μετρητή ΦΟΠ. 

 

1075/06 Ομοίως στην πάροδο Καρατάσου. 

 

1076/06 Ομοίως στην οδό Συντ. Παπακυριαζή.  

 

1077/06 Ομοίως στο Δ.Δ. Επταμύλων. 

 

1078/06 Ομοίως στην οδό Πόντου. 

 

1079/06 Ομοίως στο 3ο χιλ. Σερρών – Χρυσοπηγής.  

 

1080/06 Ομοίως στην περιοχή τέρμα Φλωρίνης.  

 

1081/06 Έγκριση ένστασης της αντιπροσωπείας BELARUS GR SERRES Α.Ε. κατά της 

αρ. 196/06 Α.Δ.Ε.  

 

 

 

 

   Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΥ Δ.Σ.      Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΤΟΥ Δ.Σ. 

 

 

 

ΝΥΚΤΟΠΑΤΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ    ΤΣΙΓΑΡΙΔΑ ΝΕΚΤΑΡΙΑ 
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ΤΑ  ΜΕΛΗ 

Αγγελίδης Πέτρος  

 

Αναγνωστίδου Όλγα  

 

Αναστασιάδης Αντώνιος  

 

Αραμπατζή Φωτεινή  

 

Βασιλειάδης Ηλίας  

 

Βλάχος Ηλίας  

 

Γκότσης Ηλίας  

 

Γρηγοριάδης Νικόλαος  

 

Δημητρακούδη Θεοχάρη  

 

Θεοφανίδης Αβραάμ  

 

Ιλανίδου – Βίλλιου Δέσποινα  

 

Κατιρτζόγλου Νικόλαος  

 

Λέφας Αναστάσιος  

 

Λογοθετίδης Σταύρος  

 

Μηλίδης Θεόδωρος  

 

Μπαμπαΐτης Δημήτριος  

 

Μπιτζίδου – Σαρακενίδου Σοφία  

 

Μπόνας Ιωάννης  

 

Παπαβασιλείου Βασίλειος  

 

Παπαδόπουλος Χρήστος  

 

Πασχάλη – Καρύδα Ελένη  

 

Περδίκης Ζήσης  

 

Σαουλίδης Στυλιανός  

 

Σίμογλου Κων/νος  

 

Τζιώνης Ευθύμιος 


